
PROTOKÓŁ Nr XXXII/10
z XXXII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 27 kwietnia 2010 roku.

Sesja Rady Gminy rozpoczęła  się w sali  konferencyjnej  Urzędu Gminy Mielnik o godz.  900   

zakończyła się o godz.1200

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Otwarcia XXXII sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan Stefan Troc.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na  wniosek  Pana  Wójta  Gminy  zebrani  minutą  ciszy  uczcili  pamięć  ofiar  katastrofy 
samolotowej pod Smoleńskiem.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad dzisiejszej sesji o 
punkt  “Podjęcie uchwały w sprawie programu osłonowego dla Gminy Mielnik w zakresie  
pomocy lekowej jej mieszkańcom”.
Projekt tej uchwały był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy, w 
trakcie którego dokonano w nim poprawek w stosunku do oryginału przedstawionego przez 
grupę radnych i w takiej poprawionej wersji trafia pod obrady Rady.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych  wprowadziła  do  porządku 
obrad XXXII sesji Rady Gminy punkt “Podjęcie uchwały w sprawie programu osłonowego  
dla Gminy Mielnik w zakresie pomocy lekowej jej mieszkańcom”.
Ustalony porządek obrad XXXII sesji Rady Gminy brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o jego pracy w okresie między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r.
8. Podjęcie  uchwały w sprawie programu osłonowego dla Gminy Mielnik  w zakresie  

pomocy lekowej jej mieszkańcom.
9. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku za 2009r. i  

perspektywy jego funkcjonowania.
10. Sprawozdanie z wykonania uchwały nr IV/21/03 Rady Gminy Mielnik z dnia 20 marca  

2003r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości  
gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 3 lata.

11. Odpowiedzi na interpelacje.
12. Wolne wnioski.
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13. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokoły z XXIX, XXX i XXXI sesji Rady Gminy 
są wyłożone na sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do nich uwagi lub 
poprawki, zostaną one przyjęte w takiej formie, w jakiej je sporządzono.
Pan  Przewodniczący  poinformował  również,  że  Pan  radny  Weremijewicz  wycofał  swoje 
uwagi zgłoszone na poprzedniej sesji do treści protokołu nr XXX.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami:
● Odbył  się  przetarg  na  drogę  Adamowo-Wilanowo  (schetynówkę),  wyłoniono 

wykonawcę – Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe Siemiatycze, przekazano mu plan 
budowy, w maju wykonawca przystąpi do prac na drodze.

● Wójt wspólnie z Sekretarzem Gminy dokonali objazdu gminy pod kątem złożonych 
przez  sołectwa  wniosków.  Drogi  w gminie  zostały mocno  zniszczone  przez  zimę, 
rozpoczęto  już  ich  remonty.  Wystąpiliśmy  do Zarządu  Powiatu  Siemiatyckiego  w 
sprawie  budowy  chodnika  w  kierunku  Przedmieścia.  Na  majowej  sesji 
zaproponowane  zostaną  zmiany  do  budżetu  gminy  związane  z  realizacja  różnych 
przedsięwzięć, szczegółowo sprawy te zostaną omówione na komisjach.

● Przygotowujemy wniosek do funduszy unijnych dotyczący kanalizacji, powiązane to 
będzie z wodociągami, szczegółowo o tym mówione było na posiedzeniu komisji. W 
najbliższy czwartek wniosek zostanie dostarczony do Urzędu Marszałkowskiego.

● Trwają zaawansowane prace związane ze wspólnym z innymi gminami wnioskiem 
“Bug rajem dla turystów”. Jest szansa, że wniosek ten zostanie przyjęty do realizacji.

● Przygotowujemy  wniosek  związany  z  ochroną  środowiska  i  ochroną 
przeciwpożarową, mający na celu pozyskanie samochodów pożarniczych. Składają go 
4 gminy z terenu powiatu siemiatyckiego, na dzisiaj mamy 80 % szans pozyskania 
środków na ten cel.

● Prowadzone są  prace  dotyczące  pozyskania  środków na  szerokopasmowy internet. 
Szczegóły związane z realizacją wszystkich projektów Wójt przekaże na komisjach 
przed kolejną sesją.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta o jego pracy w okresie między 
sesjami.

Do punktu 5.

Pan Przewodniczący poinformował o interpelacjach złożonych na poprzedniej  sesji  Rady 
Gminy.

W tym punkcie porządku obrad radni nie składali interpelacji.
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Zapytanie Pana Wiesława Kochanowskiego
1. Do tej pory nic nie zrobiono w sprawie dróg w Mętnej, kiedy rozpoczną się prace przy 

ich naprawie?
2. Na placu gminnym w Adamowie, przy drodze wojewódzkiej, znajdują się ruiny po 

byłym barze. Kto je ma rozebrać i sprzątnąć?

Zapytanie Pana Adama Toboty
Pan radny poinformował, że nie otrzymał satysfakcjonującej go odpowiedzi na dwa zapytania 
złożone na poprzedniej sesji:

● zapytanie 1 – wskazanie nazwisk liderów konsorcjum.
● zapytanie 4 – odpowiedź na to zapytanie było zdaniem Pana radnego próbą zbycia, z 

tej odpowiedzi rozumie, że władze gminy nic nie zrobiły w tej kwestii.
Poprosił o uzupełnienie odpowiedzi na te zapytania.
Poprosił  również  o  odpowiedź  na  piśmie  jakie  są  powody  tak  długiego  czasu  realizacji 
adaptacji budynku kina (koniec maja 2011r.)

Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
W związku  ze  wzrostem stopnia  zaśmiecania  lasów przy  drogach  Pani  radna  zapytała  o 
następujące sprawy:

1. Czy  gmina  przewiduje  posiadanie  własnego  placu  do  składowania  odpadów 
budowlanych?

2. Czy Zakład  Gospodarki  Komunalnej  przewiduje  zakup  samochodu  i  kontenera  na 
odpady budowlane.

Zapytanie Pana Jana Zduniewicza
Pan radny zapytał kiedy zaczną pływać nasze gminne promy w Niemirowie i Mielniku. Przy 
zmianach budżetu przeznaczono pewną kwotę na remont promu w Niemirowie, do dzisiaj nie 
rozpoczęto tam żadnych prac. 

Zapytanie Pani Barbary Terpiłowskiej
Czy przewidziane jest ustawienie w Mielniku stojaków na rowery? Turystów rowerowych w 
Mielniku jest coraz więcej i z obserwacji wynika, że taka potrzeba istnieje.

Zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Czy  ustalono  już  jak  należy  przeprowadzić  remont  drogi  z  Radziwiłłówki  do  łąk  w 
Moszczonie  Królewskiej?  Ostatnio  w  ramach  naprawy  tej  drogi,  ktoś  nawiózł  gruzu  na 
prywatną łąkę.

Zapytanie Pana Andrzeja Kałanczyńskiego
Kiedy  z  ulicy  Przemysłowej  zniknie  kreda?  Sprawa  ta  już  dawno  miała  zostać 
uporządkowana.

Zapytanie Pana Jana Weremijewicza
Na terenie budowy oczyszczalni ścieków jest 4 inspektorów nadzoru, zaś sama budowa nie 
spełnia  żadnych  standardów.  Teren  budowy  jest  niezabezpieczony,  robotnicy  nie  mają 
kasków, brak jest tablic informacyjnych. 
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Do punktu 6.

Pan Adam Tobota
Poinformował,  że  będzie  głosował  przeciwko  udzieleniu  absolutorium  Wójtowi  Gminy. 
Następujące sprawy powodują, że Pan radny jest przeciwny udzieleniu absolutorium:

1) ze  względu  na  starty,  jakie  mieszkańcy  gminy  ponoszą  związane  z  nadwyżką 
budżetową,

2) ze względu na niezrealizowane zadania,
3) za brak perspektywicznej i spójnej gospodarki finansowej,
4) za zbyt frywolne przygotowywanie budżetu, czyli nie do końca dokładne określenie 

wydatków i przychodów,
5) zbyt rozwlekłe i przeciągane w czasie inwestycje, które powodują ponoszenie kosztów 

przez wszystkich mieszkańców gminy.
W ocenie Pana radnego realizacja budżetu w ostatnich latach, w tym za rok 2009 pokazuje, że 
Wójt  nie  radzi  sobie  z  tym.  Od  4  latach  pozostaje  nam około  2  mln.  złotych  nadwyżki 
budżetowej, na co nie można się zgodzić. Inflacja powoduje, że w skali  roku z tej  kwoty 
traciliśmy ponad 200 tys. złotych roczne. Nawet jeśli od tej kwoty odejmiemy zyski osiągane 
z lokat, na których spoczywały te pieniądze, to i tak daje nam to znaczną stratę.
Pan radny stwierdził, że nie może zgodzić się na to, że przez 3 kolejne lata nie wykorzystując 
budżetu i nie realizując pewnych inwestycji tracimy mnóstwo szans (Pan radny przytoczył tu 
biblijną przypowieść o talentach zakopanych w ziemię).
Pozostawienie  nadwyżki  budżetowej  oznacza,  że  w  danym  roku  nie  zrealizowano 
zaplanowanych zadań, które w większości można było wykonać. To powoduje, że Pan radny 
nie  widzi  powodu  aby  popierać  tego  typu  gospodarkę  finansową.  Przytoczył  przykład 
remontu hotelu (4 sezony był nieczynny), włożono mnóstwo pieniędzy w ten remont. Żaden 
prywatny inwestor tak by nie postąpił, bo nie byłoby go na to stać.
Główną naszą inwestycję (oczyszczalnię ścieków) będziemy realizować dwa lata, nie wiemy 
czy  dostaniemy  środki  na  kanalizację,  a  bierzemy  pożyczkę,  która  nam się  rozchodzi  w 
budżecie na drobiazgi. Pan radny za błąd uznał rozłożenie inwestycji dotyczącej kanalizacji 
na tak długi okres czasu. To powoduje, że każdy mieszkaniec gminy i każda rodzina ponosi 
straty. W gminach sąsiednich koszt jednego metra ścieków jest kilkakrotnie mniejszy niż w 
Mielniku, gdzie płacimy 20 zł. za metr ścieków. Rozciąganie inwestycji w czasie, jakie ma 
miejsce w naszej gminie, powoduje, że za każdym razem zwiększają się koszty inwestycji o 
10% - 20 %.
Wszystkie te fakty powodują to, że Pan radny nie może zagłosować za absolutorium.
Pan radny zapytał, czy opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. wykonania budżetu jest 
wiążąca dla Rady.

Pan Sekretarz  Gminy wyjaśnił,  że  jest  to  tylko  opinia  składu orzekającego  RIO o  tym 
sprawozdaniu.

Pan  Jerzy  Terebun –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  przedstawił 
wniosek (opinię) Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

(w zał. na str..........prot.)
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Pani Skarbnik Gminy odczytała 2 opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej:
1) w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  przedłożonym  przez  Wójta  Gminy  Mielnik 

sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2009 rok.
2) w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy 

Mielnik wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2009rok.
(w zał. na str............prot.)

Pan Adam Tobota
W  odniesieniu  do  wykonania  planu  finansowego  instytucji  kultury  Pan  radny  porównał 
wynagrodzenia  pracowników Biblioteki  i  GOKSiR i  stwierdził,  że  roczne  wynagrodzenia 
osobowe  pracowników  GOKSiR,  przy  zatrudnieniu  w  różnych  formach  około  19  osób 
wyniosły 232.585,66 zł.,  zaś  wynagrodzenia  pracowników Biblioteki,  przy zatrudnieniu  4 
osób, wynoszą 104.660,50 złotych.  W sprawozdaniu Biblioteki  brak jest  również opłat  za 
energię i kosztów związanych z wywozem nieczystości płynnych. Poprosił o wyjaśnienie tych 
spraw.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że budżet ma swoją klasyfikację i płace pracowników zatrudnionych na etatach są 
zakwalifikowane w innym miejscu niż płace pracowników zatrudnionych na umowy-zlecenia 
lub o dzieło. O sprawach tych mówiono wiele na komisjach, na których Pan radny Tobota nie 
był obecny.
Jeśli  chodzi  o  koszty  utrzymania  budynku,  to  całość  tych  kosztów  ponosi  GOKSiR. 
Zamierzeniem  Pana  Wójta  jest  aby  całością  administracji  budynku  zajmował  się  jeden 
gospodarz. Pan Wójt rozmawiał już o tym z kierownikami tych jednostek.
Pan Wójt nie zgodził się z wypowiedzią Pana Toboty dotyczącą wykonania budżetu za 2009r.
Stwierdził,  że w 2009r. gmina nie zaciągała kredytów, w I kwartale roku bieżącym kredyt 
również nie został zaciągnięty.
Słowa Pana Toboty skierowane przeciw gospodarce gminnej  są kojarzone z osobą Wójta, 
ponieważ  to  on  odpowiada  za  realizację  budżetu.  Wystąpienie  Pana  Toboty  nazwał 
populistycznym i obłudnym.
Zwrócił się do Rady Gminy o udzielenie mu absolutorium za rok 2009.

Pan Adama Tobota
Zapewnił, że nie ma osobistych uwag do Wójta. Wypowiadał się jako radny, który ma uwagi 
do osoby zarządzającej gminą w której radny mieszka i mieszkają ci, którzy mu powierzyli 
mandat zaufania. W kontekście wypadku pod Smoleńskiem Pan radny stwierdził, że prawdy 
należy  bronić  do  końca  i  on  to  czyni.  Zapewnił,  że  doskonale  wie  co  to  jest  inflacja, 
przedstawił jej  definicję.  Z powodu inflacji  w roku ubiegłym Rada Gminy urealniła płace 
Wójta o 10 %. Pieniądze tracą wartość i zachowywanie ich w nadwyżce budżetowej jest stratą 
naszych realnych szans, zakopywaniem talentów.
Pan radny zapytał  o  wykonanie  dochodów w dziale  700.  Czy użytkownik  mieszkania  w 
budynku straży zalega z czynszem, ile miesięcy i co gmina w tej kwestii zrobiła?

Pani Skarbnik Gminy udzieliła wyjaśnień dotyczących dochodów w dz.700. Jeśli chodzi o 
mieszkanie  w  straży  pożarnej,  to  nie  ma  tam  żadnych  zaległości,  jest  nawet  niewielka 
nadpłata.
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Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził,  że cieszy go fakt, że budżet gminy jest duży i  że niektórzy radni chcą go jak 
najbardziej racjonalnie wykorzystać Głos przedmówcy Pana Zduniewicza daje temu dowód. 
Są również na tej sali tacy ludzie, którym może jest to obojętne oraz tacy, którzy nie do końca 
znają  się  więc  trudno  jest  im  zabierać  głos.  Pan  radny  zaapelował  do  radnych  przyszłej 
kadencji  aby  uczestniczyli  we  wszelkich  szkoleniach,  bo  to  daje  większą  wiedzę  i 
zainteresowanie tymi sprawami.
Pan Zduniewicz poparł stanowiska radnego Toboty, że to czego nie wydamy, to część z tego 
mamy stracone. Jest to strata nie tylko finansowa, przekłada się to również w rzeczowy brak 
obiektów,  które  mają  nam  służyć.  Trudno  nazwać  populizmem  troskę  radnego  aby  w 
informacjach i sprawozdaniach ściśle i dokładnie określać wartość poniesionych nakładów 
czy kosztów na określone usługi i wydatki.
Nierzetelne  prowadzenie  ewidencji  wydatków  tworzących  układ  rodzajowy  i  miejsce 
powstawania jest przeciwko ustawie o finansach publicznych. Zapewnił, że nie jest to zarzut 
wobec Pani Skarbnik. Radnym łatwiej byłoby oceniać dotacje dla poszczególnych jednostek 
gminnych i ich wydatki, gdyby rzetelnie, według miejsc powstawania i według faktycznych 
wartości  zaewidencjonowano wydatki  budżetu.  Jako przykład  podał  brak w sprawozdaniu 
wydatków na prąd w bibliotece czy też wydatki na energię w hotelu GOKSiR. Wychodzi na 
to, że to straż w budynku przy ul. Bugowej zużywa 7-12 razy więcej prądu i ogrzewania niż 
hotel  i  tyle  samo produkuje ścieków. Jest  to ewidentna nieprawda, ale ładniej  wygląda w 
papierach i nikt nie powie Dyrektorowi GOKSiR, że należy zmniejszyć koszty tej pozycji.

Rada Gminy 10 głosami za, przy 3 głosach sprzeciwu i 2 głosach wstrzymujących się 
podjęła uchwałę nr XXXII/144/10 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

(w zał. na str..........prot.)

(po przerwie)

Do punktu 7.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 
2010r.  Poinformowała  o  zmianie  w  par.2  uchwały  w  dz.900,  rozdz.  90095  -  par.4170 
zamieniono  na  4300  –  wykonanie  ekspertyzy  i  kosztorysu  do  remontu  zbiorników 
wyrównawczych na hydroforni w Mielniku.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXXII/145/10 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2010.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 8.

Pan Przewodniczący poinformował,  że projekt uchwały w sprawie programu osłonowego 
dla  Gminy  Mielnik  w  zakresie  pomocy  lekowej  jej  mieszkańcom  był  rozpatrywany  na 
wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 20 kwietnia br. Radni wnieśli pewne poprawki do 
projektu  i  wspólnie  wypracowano  ostateczną  wersję  projektu  uchwały.  Projekt  uchwały 
zgodnie z § 32 statutu gminy został przekazany Panu Wójtowi do zaopiniowania.
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Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że  uczestniczył  w  pracach  komisji  nad  projektem  uchwały,  w  dniu 
wczorajszym otrzymał poprawiony projekt uchwały, nie ma do niego zastrzeżeń i opiniuje go 
pozytywnie.
Stwierdził, że nigdy nie był przeciwny podjęciu tej uchwały, miał zastrzeżenia do projektu, 
ponieważ  był  niedopracowany,  można  powiedzieć,  że  zrobiono  go  ,,na  kolanie”. 
Zaproponował,  aby  na  przyszłość  zadbać  o  dobre  przygotowanie  projektów  uchwał,  bo 
powinniśmy tworzyć  dobre  prawo.  Zwrócił  uwagę na  zaczepny ton  pisma  przewodniego, 
dołączonego do projektu uchwały Wyraził  uznanie dla radnych, którzy z zaangażowaniem 
pracowali na posiedzeniach komisji nad poprawieniem projektu uchwały.

Pan Adam Tobota
Stwierdził, że zawsze powinniśmy dążyć do tego aby coś, co zaczynamy robić, było coraz 
lepsze. Praca radnych nad projektem uchwały jest dowodem tego, że jeśli wspólnie pracuje 
się nad ważnym dokumentem, to przynosi to dobre efekty.

Pan Sekretarz Gminy zaproponował wprowadzenie do projektu uchwały (programu) dwóch 
istotnych poprawek:

1) w  pkt.9,  lit.b,  tiret  1  program  otrzyma  brzmienie  –  oryginały  faktur,  rachunków 
wystawionych  przez  aptekę,  zawierających  dane  osobowe  osoby,  na  rzecz  której  
nastąpi realizacja recepty.

2) pkt  6  załącznika  do  programu  otrzyma  brzmienie  –  Oświadczam,  iż  jestem 
świadomy/a odpowiedzialności karnej przewidzianej w art.233 §1 §2 ustawy z dnia 6  
czerwca 1997r. Kodeks karny (Dz.U. Z 1997r. Nr 88, poz.553) za zeznanie nieprawdy  
lub zatajenie prawdy, a także świadomy celu składania wniosku, który mówi :

Rada Gminy jednogłośnie,  przy obecności  15 radnych,  przyjęła  poprawkę nr  1 do 
projektu uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie,  przy obecności  15 radnych,  przyjęła  poprawkę nr  2 do 
projektu uchwały.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXXII/146/10 w  sprawie  programu  osłonowego  dla  Gminy  Mielnik  w  zakresie  pomocy 
lekowej jej mieszkańcom.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 9.

Pan Wójt  poinformował, że z przyczyn osobistych (pogrzeb ojca) Pani Ewa Samojluk nie 
mogła być w dniu dzisiejszym obecna na sesji.
Zaproponował, aby przyjąć tę informacje, zaś ewentualne pytania do Pani Dyrektor zadać na 
następnej  sesji.  Zapewnił  radnych,  że  przed  1  września  br.  zapadną  decyzje  związane  z 
przekształceniem ZGK. Pan Wójt  widzi  pewne rozwiązanie,  ale  poinformuje  o tym Radę 
Gminy w późniejszym terminie.
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Pan Jan Weremijewicz zaoferował udział w dyskusji nad przekształceniem ZGK, zapewnił 
że ma do przekazania wiele informacji na ten temat.

Pan Wójt zaprosił Pana Weremijewicza i wszystkich radnych, którzy mają jakieś propozycje, 
do rozmów na temat przekształcenia ZGK.

Pan Jan Zduniewicz poinformował, że Komisja Rewizyjna RG ma w swoim planie pracy 
kontrolę ZGK, materiały z tej kontroli mogą posłużyć do dyskusji na wspólnym posiedzeniu 
komisji i do znalezienia rozwiązania tego problemu.

Pana  Wójt  zaproponował,  że  tematem  tym  mogą  niezależnie  zajmować  się  wszystkie 
komisje, potem te wszystkie sprawy zostaną omówione na wspólnym posiedzeniu komisji i 
wypracowane zostanie wspólne stanowisko dotyczące przekształcenia ZGK.

Pan Przewodniczący zaproponował, aby do tej sprawy wrócić na kolejnych posiedzeniach 
Rady i komisji.

Rada Gminy 13 głosami  za,  przy 2 głosach wstrzymujących się zdecydowała,  aby 
informacja ta była rozpatrywana na najbliższej sesji i komisjach.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 10.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości Sprawozdanie z wykonania uchwały nr IV/21/03 
Rady  Gminy  Mielnik  z  dnia  20  marca  2003r.  w  sprawie  określenia  zasad  nabywania, 
zbywania i obciążania nieruchomości  gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na 
okres dłuższy niż 3 lata.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 11.

Odpowiedź na zapytanie Pana Wiesława Kochanowskiego
1. W  sprawie  naprawy  dróg  dojazdowych  do  pól  skierowane  zostało  pismo  do 

Mostostalu,  odpowiedzi  na to pismo jeszcze nie otrzymaliśmy.  Takie pismo trafiło 
również do Kierownika Stacji Pomp w Adamowie. Czekamy na podjęcie działań w tej 
sprawie.

2. Jeśli chodzi o ruiny na placu w Adamowie, to zostanie to sprawdzone i wówczas Pan 
Wójt udzieli odpowiedzi.

Odpowiedź na zapytanie Pana Adama Toboty
Stwierdził,  że  odnosi  wrażenie,  że  Panu  radnemu  Tobocie  nie  chodzi  o  wysłuchanie 
odpowiedzi  (Pan  Tobota  w tym momencie  był  nieobecny na sali  obrad) ale  o  zadawanie 
pytań. Większość informacji o które pyta można uzyskać normalną drogą – przyjść i zapytać. 
Większość radnych tak postępuje.
Najpóźniejszy termin adaptacji kina upływa w maju 2011r. a to wynika to z wielu rzeczy, nie 
tylko zależnych od nas, ale również od Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Pan Wójt 
mówił już o tym wcześniej na sesjach, że dzięki zaangażowaniu Pana Marka Sawickiego – 
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Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi uruchomione zostało 95 % tego funduszu, po to, aby móc 
rozpocząć prace. Termin ten nie oznacza, że do tego czasu będzie trwała adaptacja budynku, 
taki termin trzeba było wystawić przystępując do przetargu.
W sprawie chodnika do Przedmieścia – odpowiadając, że skieruje to zapytanie do Zarządu 
Powiatu, nie mógł czynić bezpodstawnych obietnic. Składając na dzisiejszej sesji informację, 
poinformował o swoim wystąpieniu do powiatu w sprawie chodnika do Przedmieścia. Pewne 
kroki w tej sprawie są czynione, pewności co do skuteczności tych działań jeszcze nie ma.

Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Miejsce  składowania  odpadów  budowlanych  należy  wyznaczyć,  poszukujemy  takiego 
miejsca. Jeśli chodzi o zakupy do ZGK, to na razie o tym nie myślimy, bo najpierw trzeba 
wybrać formę przekształcenia Zakładu, a potem go doinwestowywać.

Odpowiedź na zapytanie Pana Jana Zduniewicza
Uruchomienie promów związane jest ze stanem wody na rzece, kiedy woda spadnie na pewno 
promy ruszą. Zaplanowane są remonty promów. Jeśli chodzi o Mielnik, to Pan Stankiewicz 
zapewnił, że po opadnięciu wody uruchomi prom i będzie go obsługiwał do czasu znalezienia 
innego przewoźnika.

Odpowiedź na zapytanie Pana Andrzeja Kałanczyńskiego
Poinformował,  że ponownie  zwróci  się  do Kierownika  Drywulskiego  w kwestii  kredy na 
ulicy Przemysłowej. Przypomni mu wszystkie wcześniejsze ustalenia w tej sprawie.

Odpowiedź na zapytanie Pana Jana Weremijewicza
Inwestor nie może nakładać na wykonawcę obowiązku przestregania przepisów bhp czy też 
standardów związanych z prowadzeniem budowy. Na placu budowy jest na razie niwelowany 
teren, jak ruszy budowa oczyszczalni, to na pewno te standardy będą przestrzegane. 
Pan Wójt zaprosił Pana Weremijewicza po zakończeniu sesji na rozmowę w tej sprawie.

Odpowiedź na zapytanie Pani Barbary Terpiłowskiej
Sprawa  dotycząca  ustawienia  w  Mielniku  stojaków  na  rowery  jest  bardzo  ważna,  tym 
bardziej, że niedługo sezon turystyczny. Pomysł jest bardzo trafny, szczegółowo na ten temat 
Pan Wójt odpowie na następnej sesji.

Odpowiedź na zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Pan Wójt  zapewnił,  że  zostanie  sprawdzony stan tej  drogi  i  postaramy się  rozwiązać  ten 
problem. Ze względu na liczne obowiązki Pan Wójt nie był w stanie do tej pory jej obejrzeć.

Pan Przewodniczący zaproponował, aby do remontu tej drogi wykorzystać urobek powstały 
z przygotowywania placu pod budowę oczyszczalni. Co do nawiezionego gruzu, to mogło to 
zrobić Nadleśnictwo, bo w ten sposób reperowali swoje drogi.
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Do punktu 12.

Pan Jan Weremijewicz
Zgłosił pilną potrzebę naprawy drogi dojazdowej do Bugu w Osłowie. Dużo ludzi jeździ tą 
drogą gdyż prowadzi ona do łąk, jeżdżą nią również wędkarze. W roku ubiegłym droga nie 
była naprawiana.

Pan  Sekretarz  Gminy stwierdził,  że  najpierw  trzeba  negocjować  z  właścicielami 
sąsiadujących  z  drogą  nieruchomości  aby  ich  część  udostępnili  na  poszerzenie  drogi, 
ponieważ obecnie droga jest zbyt wąska aby mogła być przejezdna.

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy do końca wyznaczone zostały szlaki bunkrów?
Jeśli tak, to należy wydać ulotkę,  folder, które umożliwią turystom poruszanie się na tym 
obszarze. Pan Przewodniczący znając ten teren miał z tym duże kłopoty. Ulotki można np. 
zostawić w sklepie w Moszczonie
Poprosił  o  zabezpieczenie  i  oznakowanie źródełka w Prowałach,  bo ludzie  nie  mogą tam 
trafić. Prace te trzeba wykonać jeszcze przed rozpoczęciem sezonu turystycznego. 

Pan Wójt zapewnił,  że sprawa ta jest znana,  rozważano różne propozycje zabezpieczenia 
źródełka, decyzji jak to zrobić jeszcze nie podjęto.

Pan Adam Tobota
Zaproponował,  aby korzystając  z ziemi pozyskanej  z wykopów pod budowę oczyszczalni 
niewielkim kosztem urządzić parking przy sośnie, o co Pan radny wnioskował juz wcześniej. 
Licznie przyjeżdżający do Mielnika turyści mieliby gdzie bezpiecznie parkować i podziwiać 
widoki. Z parkingu można byłoby zrobić zjazd w stronę rzeki.
W odniesieniu do odpowiedzi Pana Wójta na zapytanie stwierdził, że jako radny bardzo dużo 
czasu poświęca na analizę przedkładanych materiałów na zdobywanie wiedzy i pogłębianie 
jej. Robi to społecznie. Wójt natomiast w godzinach pracy odpowiada na zapytania zadane 
przez radnego. Pan radny ze względu na swoje obowiązki nie jest w stanie w godzinach pracy 
Urzędu przychodzić i zadawać pytania, dlatego swoje zapytania formułuje na piśmie i zadaje 
je na sesji.

Pani Barbara Terpiłowska
Pani radna poprosiła o wyjaśnienie kto wykonał  w Moszczonie Królewskiej bardzo ładne 
podjazdy do podwórek. Z jakiego budżetu zostało to wykonane?

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  podjazdy  wykonano  ze  środków 
Wojewódzkiego Zarządu Dróg, który również je wykonał.

Pan Wójt Gminy
Odnosząc się do inicjatywy Pana radnego Adama Toboty,  dotyczącej wykonania parkingu 
przy sośnie stwierdził, że nie ma możliwości wykonania tego w sposób prowizoryczny. Taki 
parking wymaga urządzenia, droga przy której znajdowałby sie parking jest powiatowa i taką 
inwestycje  trzeba byłoby uzgodnić z PZD. Poprosił  Pana Tobotę o przedstawienie swojej 
koncepcji urządzenia parkingu.
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Pan Adam Tobota zapewnił, że postara się nad tym zastanowić.

Pan Jan Zduniewicz
Zwrócił się o rozpoczęcie prac przy remontach promów Remont należy wykonać teraz, zanim 
rozpocznie się sezon pływania. Wniósł o lepsze zorganizowanie związanych z tym prac 

Pan Adam Tobota 
Zgłosił  inicjatywę  posadzenia  w  Mielniku  96  dębów,  upamiętniających  ofiary  katastrofy 
lotniczej pod Smoleńskiem w dniu 10 kwietnia 2010r. Zaprosił radnych i sołtysów do udziału 
w tym przedsięwzięciu. Należy tylko ustalić miejsce sadzenia i czas w którym to zrobimy.

Pan Wójt Gminy
Poinformował  zebranych,  że  uczestniczył  w  obchodach  70  rocznicy  mordu  katyńskiego, 
zorganizowanych  przez Zespół  Szkół  w Mielniku.  Przy szkole poświęcony został  kamień 
upamiętniający jedną z ofiar związaną z tym terenem, posadzono również “dąb pamięci” w 
ramach dużej akcji sadzenia 20 tys.dębów. Całość uroczystości zdominowana została przez 
ostatnie wydarzenia związane z katastrofą pod Smoleńskiem.
Pan Wójt poinformował również, że wraz z delegacją strażaków z Gminy Mielnik brał udział 
w uroczystościach pogrzebowych  Ks. abp gen. Mirona Chodakowskiego - prawosławnego 
ordynariusza WP. Uroczystości pogrzebowe odbyły się najpierw w Warszawie, potem zwłoki 
przewieziono do Supraśla i tam pochowano.

Pan Sekretarz  Gminy na  miejsce  sadzenia  dębów zaproponował  ulicę  prowadzącą  przy 
hydroforni,  w stronę  wieży widokowej.  Zaproponował  również,  aby rozważyć  możliwość 
nadania tej ulicy nazwy - Ofiar katastrofy pod Smoleńskiem.

Pan Adam Tobota zaproponował, aby drzewa posadzić 10 maja (poniedziałek) o godz. 1700 

w miejscu wskazanym przez Pana Sekretarza. 

Pan Kazimierz Zalewski, sołtys wsi Tokary
Pan sołtys zwrócił się z prośbą o uprzątnięcie ruin domu  znajdującego się na działce przy 
zakręcie w Tokarach.

Pan  Wójt poinformował,  że  jest  tam  nieuregulowana  sytuacja  prawna,  brak  jest  zgody 
spadkobierców na zniesienie tego domu i w tej sytuacji nie możemy nic zrobić.
Pan Wójt podziękował radnym za udzielenie mu absolutorium, ostatniego w tej kadencji.

Pani Maria Boguszewska podziękowała za szybkie ustawienie koszy na ul.  Brzeskiej,  w 
stronę  Przedmieścia.  Stwierdziła,  że  2  kosze  to  jest  za  mało,  poprosiła  o  ustawienie  3, 
pomiędzy dwoma już postawionymi.

Pan Wójt zapewnił, że trzeci kosz zostanie postawiony, będzie większy od tych, które już 
stoją.

Pan Przewodniczący przypomniał radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych 
do 30 kwietnia br.
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Do punktu 13.

Wobec wyczerpania porządku obrad XXXII sesji Rady Gminy Pan Przewodniczący 
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej posiedzenie.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska
                                                                                                    Przewodniczący Rady

                                                                                                           Stefan Troc
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